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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Maria Malmer Stenergard (M)

2022/23:47 Försörjningskravet för arbetskraftsinvandrare

Den senaste prognosen från Migrationsverket visar att antalet asylsökande åter 
har börjat öka. Från att ha minskat sedan 2016 ses nu ett trendbrott. Ökningen 
sker från relativt låga nivåer fortfarande, men risken är att ökningen stegrar.

Den största delen av invandringen till Sverige utgörs av arbetskraftsinvandrare. 
I det så kallade slottsavtalet anges att en utredning ska få i uppdrag att se över 
regelverket för arbetskraftsinvandring i syfte att höja inkomstgränsen, trots att 
ett sådant förslag, framtaget av den tidigare socialdemokratiska regeringen, 
redan ligger på riksdagens bord och alltså kan genomföras mycket snabbt.

Jag vill därför fråga statsrådet Maria Malmer Stenergard:

1. När kommer regeringen och statsrådet att höja inkomstgränsen för 
arbetskraftsinvandrare?

2. Vad är regeringens och statsrådets bevekelsegrunder för att avisera 
ytterligare utredningar i stället för att gå fram med skarpa förslag?

………………………………………

Anders Ygeman (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2022-11-21
Besvaras senast
2022-12-06


